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Współpracy z Zagranicą

Zagadnienia lotniska w Masłowie oraz zbycia działek przy ul. Langiewicza w Kielcach były
głównymi tematami obrad Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą,
które odbyły się dziś w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego.

W posiedzeniu uczestniczyli wicemarszałek województwa świętokrzyskiego Jan
Maćkowiak, członek Zarządu Województwa Piotr Żołądek oraz Sekretarz Województwa
Bernard Antos.

– Najważniejszymi kwestiami dziś są ciągłość lotniska w Masłowie poprzez wydzierżawienie
infrastruktury tym, którzy realizują tam swoje zadania, a drugi punkt to scalenie gruntów i
próba dojścia do porozumienia z Urzędem Miasta w celu sprzedaży zbycia nieruchomości
położonych przy ul. Langiewicza – mówił przewodniczący Komisji, Grzegorz Gałuszka.

Pierwszymi punktami obrad było zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:
– wyrażenia zgody na oddanie w najem, w trybie bezprzetargowym, na okres 5 lat,
Aeroklubowi Kieleckiemu części nieruchomości zajętej pod lotnisko w Masłowie k/Kielc oraz
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem, w trybie
bezprzetargowym, na okres 5 lat, Panu Andrzejowi Malcowi części nieruchomości zajętej
pod lotnisko w Masłowie k/Kielc.

– Uchwały, które przedkładamy są elementem całościowego spojrzenia Zarządu
Województwa na kwestię lotniska. Jeżeli nie będzie na lotnisku w Masłowie Aeroklubu
Kieleckiego, to zapewne zniknie i samo lotnisko. O ile dziś nie ma dziś konkretnego
wykorzystania transportowego lotniska w transporcie publicznym, to może ona pojawić się
w kolejnych latach. Odbudowanie tego lotniska byłoby w takim wypadku kosztowne, bardzo
trudne, a nawet niemożliwe. Kosztem, który ponosiliśmy, był podatek od lotniska.
Podejmujemy działania aby uzyskało ono status lotniska publicznego, gdyż takie lotniska
podatku nie płacą. Zarząd będzie starał się, aby te stawki dawał jak największe dochody dla
województwa. Dlatego prosimy o podjęcie tych uchwał – mówił wicemarszałek województwa
świętokrzyskiego, Jan Maćkowiak.

Komisja pozytywnie zaopiniowała oba powyższe projekty uchwał, podobnie jak projekt
uchwały w sprawie powierzenia przez Województwo Świętokrzyskie Województwu
Małopolskiemu zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego w transporcie
kolejowym, na linii komunikacyjnej Sędziszów – Kraków Główny/Skawina, na odcinku od
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Sędziszowa do granicy województwa świętokrzyskiego, który przedstawiła zastępca
dyrektora Wojewódzkiego Zarządu Transportu, Anna Grzela.

Kolejnym punktem było zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zbycie, w drodze darowizny, przez Województwo Świętokrzyskie na rzecz Gminy Kielce
prawa własności nieruchomości położonych w Kielcach przy ul. Langiewicza, oznaczonych w
ewidencji gruntów w obrębie 0017 jako działka nr 1319/23 o pow. 0,0114 ha i w obrębie
0024 jako działka nr 41/9 o pow. 0,0298 ha.

– Gmina Kielce posiada dwie działki, które nie mają dostępu do drogi publicznej i Prezydent
Miasta Kielce poprosił o przekazanie tych działek aby ten dostęp do owych działek zapewnić
– wyjaśniał zastępca dyrektora Departamentu Nieruchomości, Geodezji i Planowania
Przestrzennego Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego, Rafał
Kosiński.

Przedstawił on również projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze
przetargu, nieruchomości stanowiących własność Województwa Świętokrzyskiego,
położonych w Kielcach przy ul. Langiewicza, która także zyskała pozytywną opinię Komisji.

Radni zajęli się również projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie
służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego,
położonej w Kielcach przy al. IX Wieków Kielc 3, oznaczonej w ewidencji gruntów miasta
Kielce, obręb 0010, jako działka nr 1033/5 o pow. 0,5246 ha, na rzecz Miejskiego
Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej sp. z o. o. z siedzibą w Kielcach, który zaopiniowali
pozytywnie.

Przedstawiona została również informacja o stanie realizacji umowy ppp z Operatorem
Infrastruktury dotyczącej projektu „Sieć Szerokopasmowa Polski Wschodniej – województwo
świętokrzyskie”.
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